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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-4/2020 

Datum: 16.6.2020 

 

Z A P I S N I K 

 

4. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila 11. 6. 2020, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Piran je sejo vodil župan Občine Piran Đenio Zadković.  

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BLAŽIČ KATJA  

3. CEROVAC KRISTIJAN  

4. FAKIN DENIS  

5. FAKIN ROBERT   

6. FOJAN ZANUTTO LARA  

7. FRANCA GABRIJEL 

8. JAŠAREVIĆ JASMINA   

9. JEVŠEVAR VOJKO  

10. JURIŠEVIČ MARKO   

11. KAVČIČ NEVENKA 

12. KOLAR DINA  

13. KOŽAR BARBARA  

14. MAHNIČ INGRID  

15. MASLO BEZER Mag. MILICA  

16. PETAROS DAVORIN  

17. RADIĆ SAVO  

18. RADOVAC KARLO  

19. ROJEC MANUELA  

20. SORTA MARINA – prišla pri 2. točki, odšla pri 3. točki 

21. ŠVONJA MOJCA 

22. ZIGANTE NADIA  
 

Odsotnost na seji so opravičili:. mag. Meira HOT, Mitja UDOVIČ. 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 

 Daniel Tomljanović, Direktor občinske uprave,     

 Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti, 
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 Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem,  

     mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, direktorica Mestne knjižnice Piran,  

     mag. Igor NOVEL, direktor Turističnega združenja Portorož, 

     Franc KRAŠEVEC, predsednik Nadzornega sveta Turističnega združenja Portorož. 

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA   

 

 Lea Širok (Radio Koper), 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 21 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Barbara KOŽAR, Denis FAKIN, Kristijan 

CEROVAC, Vojko JEVŠEVAR, Marko JURIŠEVIČ, Davorin PETAROS 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA in 2 PROTI sprejeli naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

 

1. Predhodno mnenje k strateškemu načrtu Mestne knjižnice Piran za obdobje 2020-2024. 

2. Predlog ukrepov za omilitev posledic epidemije COVID-19 na področju turizma. 

3. Predlog sklepa o določitvi plačljivega parkirišča pri Zdravstvenem domu Lucija in tarif 

za parkirnine. 

4. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predhodno mnenje k strateškemu načrtu Mestne knjižnice Piran za obdobje 2020-

2024. 

mag. Patricija VIŠNJEVEC, direktorica Mestne knjižnice Piran je podala obrazložitev. 

 

Lara FOJAN ZANUTTO, predsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora s 

pripombami: 

- V besedilu strateškega načrta se na strani 8-9 črta tretji odstavek poglavja 2.2. V četrtem 

odstavku se besedilo »vzpostavitev lucijske enote kot osrednje knjižnice piranske občine 

ter njeno primernejšo umestitev »zamenja z besedilom »primernejšo umestitev lucijske 

enote«; 

- Sedež Mestne knjižnice Piran mora tudi v bodoče ostati v Piranu.  

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: mag. Milica MASLO BEZER in Davorin 

PETAROS. 
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Svetniki so z 21  glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

o pozitivnem predhodnem mnenju k Strateškemu načrtu   

Mestne knjižnice Piran za obdobje 2020- 2024 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran  je obravnaval  Strateški načrt Mestne knjižnice Piran za obdobje 

2020-2024 in daje pozitivno predhodno mnenje k Strateškemu načrtu  Mestne knjižnice Piran za 

obdobje 2020-2024 s pripombami Odbora za kulturo. 

 
 

2. 

Ta sklep začne veljati z dnem, ko ga sprejme Občinski svet Občine Piran. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog ukrepov za omilitev posledic epidemije COVID-19 na področju turizma 

 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik,  mag. Igor NOVEL, direktor Turističnega združenja 

Portorož  in Franc KRAŠEVEC, predsednik Nadzornega sveta Turističnega združenja Portorož 

so podali obrazložitev. 

 

Marko JURIŠEVIČ, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

stališča odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Kristijan CEROVAC, Denis FAKIN, Vojko 

JEVŠEVAR, Robert FAKIN, Gabrijel FRANCA, Davorin PETAROS, Marko JURIŠEVIČ, 

Ingrid MAHNIČ, mag. Milica MASLO BEZER in Manuela ROJEC. 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran predlaga županu, da naloži koordinatorju prireditev (TZP), da 

pripravi oziroma uskladi časovnico vseh prireditev z ostalimi deležniki ( Avditorij, ZKD,…) do 

konca leta tako, da bo vsebinsko in časovno natančno opredeljena z vsemi potrebnimi tržnimi 

aktivnostmi. 
 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 



 

 

4 

 

 

Svetniki so z 19  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

                                                                       SKLEP  

1. 

Občinski svet Občine Piran predlaga županu, da finančni službi naloži pripravo finančne 

projekcije na podlagi pridobljene časovnice s strani koordinatorja prireditev tj. TZP. 
 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Župan Občine Piran je odredil 15 minut odmora. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 

 Predlog sklepa o določitvi plačljivega parkirišča pri Zdravstvenem domu Lucija in 

tarif za parkirnine 

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Barbara KOŽAR, Nadia ZIGANTE, Marko 

JURIŠEVIČ, Davorin PETAROS, Robert FAKIN, Kristijan CEROVAC, Denis FAKIN, Karlo 

RADOVAC, Vojko JEVŠEVAR, Savo RADIĆ, Gabrijel FRANCA, Mojca ŠVONJA in mag. 

Milica MASLO BEZER. 

 

Na podlagi zahteve občinske svetnice Barbare KOŽAR navajamo del razprave k 3. točki 

dnevnega reda »Predlog sklepa o določitvi plačljivega parkirišča pri Zdravstvenem domu 

Lucija in tarif za parkirnine«: 

 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala za besedo. Najprej: ker je zame to zelo 

pomembna stvar, prosim, da gre, kar bom povedala, v zapisnik. To je ena izmed stvari, ki se me 

osebno precej dotaknejo. Že zadnjič sem zaprosila, ker sem še enkrat pregledala določene stvari 

v zvezi s tem, do kdaj se lahko parkira, kaj se lahko kasira in te stvari niso čisto razjasnjene. 

Bom pa začela drugje. Kot prvo, Zdravstveni dom Piran je imel vsa leta od postavitve stavbe 

pravico parkiranja. Šla sem seveda k njim, nič ni na pamet, in sicer je bilo to 45 parkirnih mest 

za delavce, 25 parkirnih mest je bilo spredaj, pa 4 so bila za nujna – urgentna vozila in ostalo je 

bilo za bolnike. Potem se je del teh mest namenil za prebivalce tistih blokov, ki nimajo kam 

parkirati. Če sem prav razumela, imajo abonmaje za parkiranje tam. V gradbenem dovoljenju, ki 

je bilo izdano za graditev Zdravstvenega doma, jasno piše, da se vsem obstoječim mestom doda 

še 100 novih. To je čisto … Prav nikoli ni bila ta površina obravnavana kot javna oz. splošna 

parkirna površina. Tako je tudi v večini zdravstvenih domov po Sloveniji, bom povedala čisto 

po pravici: razen v teh, ki so na novo zgrajeni, ne vem, ali se je pokazala neka tržna niša, da se 

zasluži, ampak v večini, kar sem jih jaz klicala naokrog, je tako, da bolniki še vedno ne 

plačujejo, zdravniki tudi ne, pa medicinsko osebje. Moje mnenje je, da morajo vsa ta parkirišča 



 

 

5 

 

ostati obvezno v uporabi kot do zdaj: torej zdravstveni delavci plus pacienti plus stanovalci 

blokov, ki so tudi do zdaj imeli z dovolilnicami parkiranje tam. Abnormalno se mi zdi, da bolni 

ljudje plačujejo parkirnino, v nakupovalnih središčih pa imajo zastonj, to je skregano z vsako 

pametjo. Tudi učitelji v šolah in v vrtcih imajo dovolilnico za parkiranje, kar jaz vem, ga ne 

plačajo … Tiste, ki sem poklicala, pri njih je bilo tako. Pri tem se zdi morda smiseln 

kompromis, da sta prvi dve uri za paciente, bolnike brezplačni. Jaz hodim namreč vsak dan po 

injekcije, sedim tam in čakam, in če bom začela plačevati, me boste kmalu videli na 

pokopališču. Po dveh urah listek potrdijo v Zdravstvenem domu, ker lahko to naredijo. Sem 

vprašala. In če je kdo več kot dve uri tam, naj potem plača. Ravno tako ostro nasprotujem, da bi 

tam parkirali obiskovalci in turisti in za 5 € dnevno bi bilo to parkirišče, če ga odprete, že jutri 

zasedeno in do konca poletja ne bi šli stran. Za 5 € na dan ga ni kraja na tem svetu, kjer bi lahko 

parkirali 24 ur. Za turiste bi morala Občina sprejeti dogovor z Marino Portorož, ki ne nasprotuje 

temu, da bi se parkiralo tam pri njih na tistem grušču, ampak čakajo, da jih Občina pokliče, da 

sklenejo dogovor. V vsakem primeru bi se morala kakršnakoli parkirnina stekati v proračun 

Občine Piran in nikakor ne v Javno podjetje Okolje. Investitor je Občina Piran in naj se vrača 

tja, od koder je prišlo. Še nekaj vam moram povedati, tega verjetno ne veste: Zdravstveni dom 

Piran je bil eden izmed redkih domov, ki je svojim zaposlenim, ki so se ukvarjali s covidom-19 

in so bili vsi v službi, dal nadomestilo oz. dodatek, ki jim je bil obljubljen pri prvem paketu 

Vlade. Sami so kupovali maske, nosili so očala za varjenje, tako da vam povem … Pomislek je 

bil tudi tam, ki me je zelo presenetil, da jih niti župan niti nihče iz Občine niti enkrat ni prišel 

pogledat, vprašat, kako so, kako delajo, če kaj potrebujejo … Samo trenutek, govorim, potem pa 

lahko replicirate. Ker država ni nakazala tega denarja, ki ga je obljubila … Samo da povem. 

Absolutno sem proti, ker imamo zadosti Lucijčanov ki nimajo kje parkirati – parkirišče naj bo 

za bolnike, za zaposlene in prebivalce Lucije z abonmaji, za trženje parkirišč pa poiščimo drugje 

prostor, pač kjer imamo možnost. Hvala. 

 

Občinski svetnik Davorin PETAROS in skupina občinskih svetnikov je predlagala nadomestni 

sklep, ki je bil vložen na sami seji in sicer: 

 

Svetniki so z 11  glasovi  ZA in 9 PROTI  sprejeli naslednji 

 

  SKLEP   

O DOLOČITVI PLAČLJIVEGA PARKIRIŠČA PRI ZD LUCIJA IN TARIF ZA 

PARKIRNINE 

 

1. 

 

S tem sklepom se določi višina parkirnine na javnih parkirnih površinah, ki se opredelijo v 

skladu z Odlokom o cestnoprometni ureditvi v Občini Piran (Uradni list RS, št. 72/2013) in sicer 

za »parkirišče na območju Zdravstvenega doma Lucija. 
 

2. 

 

Višine tarif za parkiranje so naslednje: 

PARKIRANJE NA OBMOČJU ZDRAVSTVENEGA DOMA LUCIJA 

Parkirnina se plačuje skozi vse leto 
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Obiskovalci ZD Lucija (obvezno je potrebno 

vzeti listek na parkomatu in ga priložiti 

pristojni osebi v ZD Lucija oz. lekarni 

BREZPLAČNO 

Prva ura parkiranja (obvezno je potrebno 

vzeti listek na parkomatu ali to potrditi preko 

mobilnega telefona) 

0,10 

Druga začetna ura parkiranja 0,50 

Vsaka nadaljnja začetna ura parkiranja (do 

10 ur) 

0,50 

Dnevno parkiranje (nad 10 ur) 5,00 

Mesečni abonma za zaposlene v ZD Lucija 13 

  

 

3. 

 

Davek na dodano vrednost je vključen v ceno. 

 

4. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem listu RS in začne veljati  dan po objavi. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica je podala pobude: 

 

Denis FAKIN, občinski svetnik je podal pobude: 

 

1. Pobuda za ustanovitev javnega stanovanjskega sklada Občine Piran 

Obrazložitev : 

Menim, da je trenutno upravljanje in razpolaganje z stanovanji v občinski lasti v Občini Piran 

kaotično in je večkrat prepuščeno raznim subjektom (Okolje, investicijska služba..)  brez 

pravega nadzora ter vizije za naprej. Potrebno je čim prej sprejet stanovanjski program in pričeti 

z investiranjem ali so investiranjem v gradnjo nepremičnin. V mestu Piran ima Občina več stavb 

katere propadajo, istočasno v Luciji in Sečovlju je kar nekaj družin katere bi bile pripravljene 

odkupiti najemniška stanovanja. Z sredstvi kupnin bi lahko občina gradila nova ali pa 

vzdrževala in sanirala stara stanovanja. Tudi nadzor nad uporabo teh stanovanj je dokaj slabo 

urejen. Dogaja se ,da najemniki dejansko ne živijo v stanovanjih ter jih oddajajo v 

podnajem…skratka ni pravega nadzora. Vse te anomalije bi stanovanjski sklad Občine Piran 

rešil brez bistvenih stroškov in v zadovoljstvo Občanov, kar je najbolj pomembno ! 

 
2. Pobuda za umestitev točke na dnevni red naslednje seje Občinskega sveta 

( Kot občinski svetnik, predlagam, da se na naslednjo sejo Občinskega sveta umesti točka 

vezana na TIC-Portorož (poročilo o delu in rezultatih za leto 2019 ter program dela za 2020)). 

Obrazložitev : 
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Že večkrat sem predlagal, da bi moral TIC Portorož glede na visoka sredstva katera prejema iz 

proračuna vsaj en krat letno poročat o programu dela za tekoče leto ter za predstavitev dela in 

rezultatov v preteklem letu. Menim, da je taka predstavitev nujno potrebna zato pričakujem 

umestitev točke na naslednjo sejo Občinskega sveta. 

 

 

Gabrijel FRANCA, občinski svetnik je podal pobude: 

 

Marko JURIŠEVIČ, občinski svetnik je podal pobude:  

 

Marko JURIŠEVIČ, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti: 

1. Pobuda: 

Odbor za turizem in druge gospodarske dejavnosti predlaga županu, da z ustreznimi pozivi na 

pristojne organe zagotovi pospešitev vseh aktivnosti, ki jih država lahko naredi za odprtje meje 

z Avstrijo. 

 

2. Pobuda: 

Odbor za turizem in druge gospodarske dejavnosti daje pobudo županu, da sprejme ustrezne 

ukrepe za povečanje urejenosti območij, ki so v zasebni lasti in od lastnikov teh nepremičnin 

doseže ustrezno urejenost (kot primeri so naslednja turistična območja: okolica Taverne, 

Metropol, Marina Portorož skupaj s tenis igrišči, promenada med glavnim pomolom v Portorožu 

in centralno plažo Portorož...). 

 

Ingrid MAHNIČ, občinska svetnica je podala pobude: 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica je podala pobude: 

 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:40 uri. 

 

 

Zapisnik pisala                                         Zunanja svetovalka                           Župan Občine Piran 

Nataša Karlaš                  mag. Patricija Višnjevec                          Đenio Zadković  

            

 

 

 

 

       
                     

 

 

 

 

 


